
Értelem  és  érzelem  –  avagy 
gondolkodjunk  a  választásokról 
(2024. június 9.) 

Az  értelem  volt  az,  ami  által 
kiemelkedett az ember az állatvilágból. 
Azonban  ha  eluralkodnak  az  érzelmek 
az  értelem  felett,  akkor  az  ösztönös 
viselkedés lesz úrrá az emberen is. 

Érdemes  az  értelemre  törekedni  és 
gondolkodni.  „Ne  légy  lusta 
gondolkodni”‐  hallják  tőlem  nap, mint 
nap a tanítványaim! Én ebben hiszek, az 
emberek  értelmében,  a 
gondolkodásban.  Ahogy  édesapám  is 
mondta sokszor, és hallom másoktól is: 
„józan paraszti ésszel…”  – ez  is  csak a 
gondolkodásunkon múlik. 

Miért  vagyunk  hajlamosak  a 
politikában,  közéletben  az  érzelmeink 
után  menni  a  gondolkodás  helyett? 
Talán egyszerűbb így. 

Ha  valakiről  rosszat  mondanak, 
hajlamosak vagyunk azonnal elfogadni, 
mielőtt  átgondolnánk  alaposan,  hogy 
igaz lehet‐e?! 

Sajnos  érzelmi  alapon  működik  a  mai 
magyar  politika  is,  pedig  az  értelmen 
kellene  alapulnia!  Miközben  a 
kormánypárt  semmilyen  programot 
nem mutat fel több, mint egy évtizede, 
személyi  kultusz  alakult  ki  a 
miniszterelnök  körül.  Gondoljuk  át 
mikor  és  kikkel  volt  ez  így?  Két 
világháború  közötti  Németország, 

a  II.  világháború  utáni  Szovjetunió, 
napjainkban  Oroszország,  Észak‐Korea, 
Kína, stb. … 

Nem  kell  gondolkodnunk  kire 
szavazzunk,  ha  az  egyik  legalapvetőbb 
emberi  érzelemre,  a  félelmeinkre 
hatnak,  és  a  rendszer  ellen  szólókat 
rossz színben tüntetik fel. 

Minden szülő  félti a gyermekét az első 
pillanattól kezdve, ahogy megszületik. A 
szülők féltésből mindig arra gondolnak, 
nehogy  valami  rossz  történjen 
gyermekükkel.  Ezt  az  alapvető  féltési 
ösztönt használja  ki  a  kormányzó párt. 
Mert  sajnos  nincs  demokrácia,  csak 
kormányzó  és  szűk  köre,  akik mindent 
irányítanak. 

Nem  szeretik,  ha  gondolkodunk, mert 
esetleg  rájönnek  az  emberek  a  csalárd 
politikájukra. 

Szűkebb  hazánkban,  szülővárosunkban 
is arra kérek mindenkit, hogy döntéseit 
gondolja  át!  A  közélet,  a  politika 
mindannyiunk ügye! Nem mondhatjuk, 
hogy  „nem  politizálok”,  mert  ezzel 
elzárkózunk  a  sorsunktól,  a 
gyermekeink  sorsától.  Mindenkinek  el 
kell  menni  szavazni,  választani,  hogy 
minél  szélesebb  réteg  véleménye 
érvényesüljön!  Ma  semmilyen 
választáson  nem  érdemli  meg  a 
kormányzó  párt,  hogy  többséget 
kapjon.  Szinte  mindenben  becsapja 
folyamatosan  az  embereket,  köztük 
saját választóit: 

‐Hová  jutott  az  infláció?  –  szerintem 
Magyarországon rekord magas… 

‐Miért  lett  ilyen  magas  áremelés?  – 
szerintem  rossz  a  gazdaságpolitika  és 
nem tudnak kormányozni… 

‐Nem emelünk adót! –  szerintem több 
tucat  különadót  vezettek  be, melyeket 
közvetve az emberek fizetnek… 

‐Miért van folyamatosan veszélyhelyzet 
Magyarországon?  –  szerintem 
indokolatlan,  és  értelmelen,  illetve  azt 
szolgálja  csupán,  hogy  formálisan  se 
kelljen bevinni a parlamentbe ügyeket… 

‐Hamarosan  utolérjük  Ausztriát?  – 
szerintem ha így haladunk soha, hiszen 
az erősebb gazdaságok és  társadalmak 
jobban  fejlődnek,  mint  azok,  amelyek 
lemaradtak,  és  nem  fognak  ránk  várni 
egy parkolóban… 

‐Előre  megyünk!?  –  szerintem  csak  a 
gazdasági  lemaradásban,  de 
fejlődésben semmiképpen… 

‐Ne  engedjük  be  az  idegeneket!  – 
szerintem  tízezrével  telepíti  be  őket  a 
kormány… 

Lehetne  még  sorolni  a  problémákat, 
mert számos nagy gondban lévő terület 
van  még:  infrastruktúra,  utak, 
egészségügy, oktatás, mezőgazdaság… 

A  folyamatos  propaganda  megmondja 
mi a  jó, és ha nem gondolkodunk el  is 
hisszük  akár  az  ellentétét  is  a 
valóságnak. 

Lehet  civakodni,  veszekedni,  de  ez  is 
csak  az  „Oszd meg  és  uralkodj!”  elvet 
erősíti. Aki függetlennek vallja magát, az 
főként gondolkodjon el ezen és ne szítsa 
tovább  az  indulatokat  és  ne  az  alig 
többségi  párt  hamis  politikája  szerint 
cselekedjen,  még  ha  azzal  látszólag 
ellentétesen  teszi  is.  Mert  nem 
mondható  függetlennek,  aki  teljesen 
valami  ellen  cselekszik.  Aki  független, 
annak  objektívnek,  racionálisnak  kell 
maradni. Ha erre már nem képes, akkor 
elveszítette  függetlenségét,  az  értelme 
fölé kerekedtek az érzelmei. 

Mikor  bemegyünk  a  szavazófülkébe, 
mind  egyedül  leszünk  benn,  de  előtte 
azért  gondolkodjunk  el:  kire  érdemes, 
kire kell szavazni?! 

Nem biztos, hogy a legjámborabbra kell, 
nem  biztos,  hogy  a  legrégebbire  kell, 
nem biztos, hogy a legellenzékibbre kell, 
nem biztos, hogy a kormánypártira kell, 
de egy biztos, hogy a legracionálisabbra 
kell,  mert  ő  tud objektív  és  leginkább 
érzelmektől független maradni! 

Tisztelettel:    Tóth Szabolcs 

30/488‐05‐64  www.tszabolcs.hu 

Kérem  jöjjön  el  2024.  április  17‐én  17 
órától  a  polgármesteri  hivatal 
házasságkötő  termében  tartandó 
fogadóórámra,  és  beszélgessünk  a 
városról,  közéletről,  politikáról!  Várok 
minden  érdeklődőt,  támogatót,  és 
azokat, akik meg szeretnének ismerni! 



  honlap: https://tszabolcs.hu/  https://www.facebook.com/tszabolcs.hu 

Tisztelt Kistelekiek!  https://www.facebook.com/tszabolcs.hu 
Tóth Szabolcs ‐ KISTELEK 

független képviselő és polgármesterjelölt 
Édesapám Tóth Sándor, a kisteleki polgármesteri 
hivatal korábbi városfejlesztési főelőadója volt. 
Édesanyám Tóth Sándorné, Csöpike védőnő. 

Kérem szavazzanak rám június 9‐én az 
önkormányzati választáson! 

A  legfőbb  országosan  is  változtatásra  szoruló 
területek: 

I. Korrupció visszaszorítása, igazságos közteherviselés 
II. Munkavállalók helyzetének javítása 
III. Kisvállalkozók, mezőgazdasági termelők helyzetének javítása 
IV. Nyugdíjasok életviszonyainak javítása, az egészségügy megreformálása 
V. Fiatalok és családok megbecsülése, valamint az oktatás korszerűsítése 
VI. Demokrácia és egyenlő jogok helyreállítása 

A mi korosztályunkon a sor, hogy visszavegyük, visszaadjuk gyermekeinknek, 
unokáinknak mindazt, amit a jelenlegi rendszer már előre elvett tőlük! 

Számos dolgot sikerült, legalább részben megvalósítani a 2019‐ben ígértek közül: 
 Tisztességes,  a  város  értékeit,  vagyonát  nem  elherdáló,  hanem  gyarapító 

gazdálkodás folytatása. 
 Kistelek vezető szerepének erősítése a járásban. 
 Kistelekiek számára munkahelyteremtés, a kisvállalkozók segítése. 
 Ipari park épületeinek kihasználása helyi vállalkozások által. 
 Még meglévő épületek hasznosítása, de nem eladás révén (pl. Rákóczi iskola). 
 Fiatalok  lakáshoz  jutásának  támogatása,  minél  több  külföldön  dolgozó 

kisteleki hazahívása. 
 Úthálózat, járdák felújítása, parkolók létesítése. 
 Fenntartható  környezet  teremtése,  gondolva  az  utódainkra  (pl.  szelektív 

hulladékgyűjtés) 
 A  sportegyesületek  (foci,  karate,  birkózás,  kézilabda,  stb.),  művészetek 

(művészeti iskola) és kultúra támogatása (színház, mozi). 
 Ami minden ügyben a  legfontosabb: kontroll a polgármester  felett,  szükség 

esetén ellen! 
 Rendszeres  fogadóóra,  nyilvános  ülések,  kétoldalú  kommunikáció  a 

lakossággal. 
Még  hátra  van:  mindezek  folytatása,  valamint  strand  létesítése,  helyieknek 
kedvezményes használattal. 

Tóth Szabolcs 
Informatikai szakember, szerkezet‐
építőmérnök, építész mérnöktanár, 

igazságügyi szakértő 
Kistelek ‐ képviselő és polgármesterjelölt 
A választás lehetősége a kezünkben van: 

PÁRTKATONÁK VAGY 
 SZAKEMBEREK?  

További információ a honlapon: www.tszabolcs.hu 
Pártoktól  független,  racionális  gondolkodású  vagyok,  nem  szeretem  a 
gyűlöletkeltést és elítélem a korrupciót és a propagandát. 1975 szeptemberében 
születtem.  Kisteleken  éltem  18  éves  koromig,  itt  is  érettségiztem.  1994‐ben 
költöztem  Szegedre.  2005‐ig  a  kisteleki  megyei  I.  osztályú  focicsapatban 
játszottam. Német középfokú és angol B1 komplex nyelvvizsgám van. 

1997‐ben a JATE‐n (ma SZTE) programozó matematikusként végeztem. Kisteleken 
számítástechnikai vállalkozásba kezdtem, majd tanítottam is a gimnáziumban. 

2000‐2013‐ig  a  Csongrád  Megyei  Főügyészségen  informatikai  és  statisztikai 
csoportvezető voltam. 

2013. április óta informatikai igazságügyi szakértőként is dolgozom. 

2016‐ban  a  PTE‐n  építőmérnök  szakképzettséget  szereztem,  majd  2018‐ban 
mesterfokozatú okleveles szerkezet‐építőmérnökként diplomáztam. 

2019.  júniusban  a  BME  műszaki  pedagógia  tanszékén  mesterfokozatú 
építész/építő‐mérnöktanári szakon végeztem. 

Jelenleg főállásban oktatóként dolgozom a Vedres István Építőipari Technikumban, 
mellette igazságügyi szakértői, tanácsadói és rendszergazdai munkákat is vállalok. 

Hagyományos családban élek első feleségemmel és két egyetemista fiammal. 

Számomra mindig a család az első, utána következik a hivatás, a barátok és a sport.  

2019. óta képviselő és a pénzügyi bizottság elnöke vagyok. Szakmáimban, és az 
életben  szerzett  tudásommal,  tapasztalataimmal  és  kapcsolataimmal  tudom 
segíteni Kisteleket, és a továbbiakban polgármesterként is szívesen teszem! 


